

Koo Ming Kown  
Unit 1201, 12/F, Tower 1, Lippo Centre, No.89 Queensway, Admiralty, Hong Kong  
Tel: (852) 2341-0273 Fax: (852) 2263-1001

21 March 2019

**Messrs. Lui & Law, Solicitors**  
Suite 2201, 22/F., Austin Plaza,  
No.83 Austin Road,  
Kowloon, Hong Kong.  
Attn: **Mr. Kenny Fung**

**WITHOUT PREJUDICE**  
**PRIVATE AND CONFIDENTIAL**  
**BY EMAIL (info@luilaw.com.hk),**  
**(kenny@luilaw.com.hk),**  
**c.c. (money@luilaw.com.hk)**

Dear Sirs,

Re: Defamation against Mr. Chan Chi Mong Hopkins

My name is Koo Ming Kown. I am an alumnus of Pui Ching Schools. Also, I am the founder of Pui Ching Alumni Association Limited ("PCAAL") and an Honorary Consultant of PCAAL.

In respect of your letter to PCAAL dated 18 March 2019 ("your alleged defamatory letter") issued on behalf of your client, Mr. Chan Chi Mong Hopkins, I am writing to relay my email letter of 19 March 2019 at 17:14 (copy enclosed) to PCAAL for your client's attention. You are advised to convey my advice to your client that he is welcome to take whatever legal actions he deems fit if he genuinely believes that he has such grounds. However, if your client has no such grounds or your client has no intention to commence any legal actions indeed, I hereby demand your client to **(1) withdraw your alleged defamatory letter and (2) issue an apology declaration to PCAAL within the next three (3) days**, failing which, I shall commence legal action in my personal capacity against your client for intimidating PCAAL without further notice.

For any enquiries, please contact myself at 2263 1002 (direct line) or my legal assistant Ms. Joyce Wong at 2263 1008 or email to [joyce@royalskyasia.com](mailto:joyce@royalskyasia.com).

All my rights are reserved.

Yours faithfully,



Koo Ming Kown  
Encl.

c.c. Pui Ching Alumni Association, President Mr. Ho Ho Yuen, Mr. Siu Yan Ting and former president Mr. Michael Lai

## Joyce Wong

---

**From:** Pinky Leung  
**Sent:** 2019年3月19日星期二 17:14  
**To:** 香港培正同學會幹事蕭寅定先生 (info@puiching.org); 香港培正同學會會長何浩元先生 (hohoyuen@hotmail.com); 香港浸信會聯會第一副會長林海盛牧師 (Email 2); 香港浸信會聯會總幹事葉約但牧師; Aaron Chow 周律師; '香港培正同學會黎藉冠前會長 Michael Lai (Email 2)' <mcklai@hotmail.com>  
**Cc:** Joyce Wong; Wendy Lau; Mana Yeung  
**Subject:** RE: Fw:The Hong Kong Pui Ching Alumni Association Limited

致香港培正同學會：

感謝 貴會電郵。

已收妥及知悉有關由呂羅律師事務所代表陳之望於2019年3月18日向培正同學會發出的律師信。

律師信內容針對近日同學會對浸聯會向本人發出的道歉聲明而作出演繹後向校友發文該聲明內容以便校友充份明白，但該律師信中認為該同學會發文給校友內容中有誹謗陳之望先生的成份。本人詳閱此律師信後，認為律師信中所講疑點重重，相信是一場精心佈局、居心叵測。

考慮到信中內容，本人認為有關的誹謗指控並非事實及其真正目的，因此，本人對回應此律師信有以下建議：

- 1) 請培正同學會不要就律師信內容向呂羅律師事務所作出回應及答覆；
- 2) 有見律師信中指明培正同學會須於7日內就此律師信作出回覆，否則便會採取行動；鑑於此，請考慮請培正同學會義務律師周律師為此律師信作出簡單回應。由周律師回覆呂羅律師事務所，如有傳票或告票關於此項誹謗指控，請直接把文件發往周律師事務所以便跟進及處理。本人確信，並敢於接受任何挑戰，陳之望絕對不敢就此事對同學會作出任何法律訴訟。

希望培正同學會考慮以上建議。

謝謝各位。

培正校友顧明均敬上

Best regards,  
**Pinky Leung**  
Secretary to Chairman, Mr. M. K. Koo

Royal Sky (Asia) Limited

GL: (852) 2341 0273 | Fax: (852) 2263 1001 | DL: (852) 2263 1007 | Email: [pinky@royalskyasia.com](mailto:pinky@royalskyasia.com)

Address: Unit 1201, 12/F, Tower One, Lippo Center, 89 Queensway, Admiralty, Hong Kong SAR.

**From:** HK Pui Ching Alumni Association <[info@puiching.org](mailto:info@puiching.org)>

**Sent:** Monday, 18 March 2019 3:41 PM

**To:** dannykss <[dannykss@yahoo.com](mailto:dannykss@yahoo.com)>; hohoyuen <[hohoyuen@hotmail.com](mailto:hohoyuen@hotmail.com)>; hyman666 <[hyman666@hotmail.com](mailto:hyman666@hotmail.com)>; joellawcm <[joellawcm@yahoo.com.hk](mailto:joellawcm@yahoo.com.hk)>; milkywok <[milkywok@126.com](mailto:milkywok@126.com)>; milkywok <[milkywok@gmail.com](mailto:milkywok@gmail.com)>; pc-pkh <[pc-pkh@puiching.edu.hk](mailto:pc-pkh@puiching.edu.hk)>; serena.puiching <[serena.puiching@gmail.com](mailto:serena.puiching@gmail.com)>; Joyce Wong <[joyce@royalskyasia.com](mailto:joyce@royalskyasia.com)>; Pinky Leung <[Pinky@royalskyasia.com](mailto:Pinky@royalskyasia.com)>

**Cc:** Tiffany.Lee <[Tiffany.Lee@jubilee.hk](mailto:Tiffany.Lee@jubilee.hk)>; bennyung <[bennyung@gmail.com](mailto:bennyung@gmail.com)>; dickson\_luk <[dickson\\_luk@hotmail.com](mailto:dickson_luk@hotmail.com)>; joshua1118 <[joshua1118@gmail.com](mailto:joshua1118@gmail.com)>; longandy4 <[longandy4@msn.com](mailto:longandy4@msn.com)>; samchungok <[samchungok@gmail.com](mailto:samchungok@gmail.com)>; seelam5 <[seelam5@yahoo.com.hk](mailto:seelam5@yahoo.com.hk)>; tokenchan <[tokenchan@gmail.com](mailto:tokenchan@gmail.com)>; yuenshlawrence <[yuenshlawrence@yahoo.com.hk](mailto:yuenshlawrence@yahoo.com.hk)>

**Subject:** Fw:The Hong Kong Pui Ching Alumni Association Limited

----- Original -----

**From:** "Money Wong" <[money@luiilaw.com.hk](mailto:money@luiilaw.com.hk)>

**Date:** Mon, Mar 18, 2019 03:24 PM

**To:** "info" <[info@puiching.org](mailto:info@puiching.org)>

**Cc:** "Kenny Fung @ Lui & Law, Solicitors" <[kenny@luiilaw.com.hk](mailto:kenny@luiilaw.com.hk)>

**Subject:** The Hong Kong Pui Ching Alumni Association Limited

Dear Sirs,

Please see attached our letter to The Hong Kong Pui Ching Alumni Association Limited of even date for your attention.

Regards,

Money Wong

Lui & Law, Solicitors

Suite 2201, 22/F, Austin Plaza

83 Austin Road

Kowloon

Main: 852 3188 3100 | Fax: 852 3188 3928